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Motion angående  

Bevara Alphyddans enda grönområde, bygg bostäder på en bättre lämpad 
mark! 

Att bygga studentbostäder i Stockholmsområdet är viktigt. Bristen på dessa är stor, liksom bristen på 
hyresrätter för speciellt ungdomar. Nackalistan vill i första hand alltid att man använder redan 
ianspråktagen mark för byggande av nya bostäder. Detta är inte fallet med den planerade 
studentbostaden i Alphyddan. I övrigt anser också vi att det är mycket angeläget att bygga bostäder 
till studenter och unga personer i Nacka, men på bättre platser.  

Bostäderna planeras här att byggas i ett mycket uppskattat grönområde, det enda riktiga i 
närområdet. Tidigare har påpekats i olika sammanhang att just grönområden som ligger nära större 
bostadsområden är särskilt värdefulla och borde aktas och sparas. Med tanke på Alphyddans 
belägenhet gäller detta i ovanligt hög grad här. Det är redan tättbebyggd och omgärdat av vägar med 
tät trafik och behöver inga fler hus eller trafik i sitt närområde. Många äldre bor här och om ett antal 
år kommer en generationsväxling att ske till yngre personer med barn. För barn är det ännu mer 
värdefullt att ha ett grönområde i sin absoluta närhet där de kan bygga kojor, plocka bär och 
blommor och leka fritt.  

Mot bakgrund av ovanstående vill Nackalistan 

• Att planerna på husbygget i Alphyddan stoppas omedelbart  

• Att man utreder annan lämplig mark och plats för husbygge till studenter m.fl.  

• Att kommande husbyggen i huvudsak ska ske på redan ianspråktagen mark 

• Att man rådgör på ett seriöst och öppet sätt med berörda invånare innan man sätter igång 
konkreta byggprojekt  i känsliga miljöer 
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